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Erasmus beszámoló 

Kortrijk, Belgium, 2010/2011/2 félév 

Urbán András vagyok, az Óbudai Egyetem hallgatója. Az Erasmus program keretében a 2010 őszi 
félévet követően 2010. február 1-től – 2011. június 28-ig szakmai gyakorlaton vehettem részt 
Belgiumban, a Kinepolis Group NV vállalatnál a kortrijki Katholieke Hogeschool Zuid-West-
Vlaanderen nevű felsőoktatási intézmény (röviden: KATHO) közvetítésével. Tapasztalataim, az előző 
félévhez hasonlóan, rendkívül pozitívak. Mielőtt elolvasnád ezt a beszámolót, ajánlom figyelmedbe az 
őszi félévről írt beszámolómat is (a dokumentum végén mellékelve megtalálod). 

Utazás, érkezés, fogadás 

A tavaszi félévre január 31-én utaztam ki a Wizzair járatával. A Charleroi reptérre érkeztem, ahonnan 
reptéri busszal (3 €) a vasútállomás fele vettem az irányt, onnan egy átszállással (Brüsszel-Midi 
állomáson), vonattal utaztam Kortrijkig. A vonatjegy összesen, Go Pass 1 diákkedvezménnyel, 6,5 € 
volt. A szállásom, akárcsak ősszel, változatlanul a Beekstraat 43 szám alatt volt. A hétvégét követően 
az első munkanapon találkoztam a 
koordinátorommal, aki rögvest bemutatott a 
céges koordinátoromnak, ahol a szakmai 
gyakorlatot fogom teljesíteni. Megbeszéltük, 
hogy milyen hivatalos ügyeket és hogyan kell 
elintéznünk, hogy a gyakorlat során továbbá ne 
merüljön fel probléma ezzel kapcsolatban. A 
szakmai gyakorlatról részletesebben lejjebb, a 
Tanulmányi beszámoló fejezetben olvashatsz. 

Az utazás kapcsán még annyit érdemes 
megjegyezni, hogy amennyiben valaki a szintén 
a Wizzair járatával utazik, az Brüsszel-Charleroi reptérről busszal is el lehet jutni Brüsszel-Midi 
vasútállomásra is (13 € a jegy és az út kb. 45 perc - forgalmi dugó esetén persze több), onnan 
folytathatja útját Kortrijkba. Én ezt a hazafele úton vettem igénybe, mivel az egy év alatt otthonról 
fokozatosan kapott holmijaim felgyülemlettek és problémás lett volna a sok átszállás több bőrönddel.   

A városról 

A városról részletesebb beszámolót találsz az őszi 
beszámolómban, amit az Egyetem Erasmus 
oldalára töltöttem fel, illetve ennek a 
dokumentumnak a végén, mellékelve. 
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Szállás 

Az szállásom tavasszal is a Beekstraat 43 szám alatt volt. A szállás 
közepes minőségű a többihez képest, tavasszal három másik magyar 
erasmusos és nyolc belga diákkal laktam együtt, akikkel rendkívül jól 
jöttem ki. Részletesebb beszámolót olvashatsz a szállásomról az őszi 
félévről írt beszámolómban, amit megtalálsz ennek a 
dokumentumnak a végén is. Ahogy ott is említem, takarítani teljes 
mértékben nekünk kellett, illetve – sajnos - probléma esetén a 
szállástulajdonos (aki nem az iskola, hanem külön vállalkozó) 
meglehetősen lassan reagált a kérésekre és korántsem kielégítő 
módon. Többek között ezért is a jövő félévtől az iskola nem fog nála 
szobát bérelni. 

Programok, utazás, stb 

Az iskola tavasszal is rendkívül sok programot szervezett számunkra, kulturális programtól kezdve 
bulikig bezárólag. Munkám miatt sajnos nem tudtam olyan sok programon részt venni, mint 
tavasszal, de szerveztek utat ismét Brüsszelbe (az Európai Parlamentbe is ellátogattunk), Brugge-be, 
Lille-be, eljutottam újra Párizsba, Amszterdamba a Queen’s day-re (25 €) és Londonba (30 €). Az 
őszihez hasonlóan kaptunk térképet és útikalauzt, ezek segítségével magunk szervezhettük meg a 
városnézést, Párizsban és Amszterdamban volt egyedül pár órás közös séta. 

Kirándulásokat szerveztünk magunk is, vonattal közlekedtünk az esetek többségében és a Go Pass 10 
(tíz alkalmas) jegyet használtuk, ez 50 € és 10 (szimpla! nem return!) utazásra lehet felhasználni (az 
átszállás nem számít kettőnek). Kirándultunk Luxemburgba, meglátogattuk az Aalst karnevált, illetve 
biciklivel mentünk Ieperbe (30 km-re fekszik Kortrijktól). 

Bulik tekintetében volt városi fesztivál, koncert, medence parti, és egyéb bulik heti rendszerességgel. 
Mindenkinek ajánlom – bár ott dolgoztam, végül sajnos nekem nem adatott meg –, hogy bulizzon 
egyet Gentben, ami talán még „egyetemibb” város és jó szórakozási lehetőségek hírében áll. 
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Beszámoló a szakmai gyakorlatról 

Korábbi tanulmányaim 

2006-ban jelentkeztem az Óbudai Egyetem jogelődje, a Budapesti Műszaki Főiskola Neumann János 
Informatikai Karra. A szoftver szigorlat teljesítése után az Informatikai Automatizált Rendszerek 
szakirányt választottam. Kiutazásomkor csupán a Számítógép Architektúrák II. és Számítógép 
Architektúrák III. tárgyak hiányoztak az abszolutóriumomhoz. A 2010 tavaszi félévben jelentkeztem 
Erasmus ösztöndíjra, először az őszi félévet pályáztam meg a Katholieke Hogeschool Zuid-West-
Vlaanderen nevű intézménybe. Abban a félévben projektmunkát végeztem és tárgyakat tanultam, 
amiről részletesebb információkat találsz az őszi félévről írt beszámolómban. A tavaszi félévben 
szakmai gyakorlatra jelentkeztem a Kinepolis mozivállalathoz. 

Szakmai gyakorlat a Kinepolis Group NV vállalatnál 

A vállalat Nyugat-Európa egyik meghatározó mozivállalata, öt országban 
képviselteti magát (Belgium, Franciaország, Spanyolország, Svájc, 
Lengyelország). A vállalat fő profilja a filmek, azonban hagyományos 
filmvetítésen kívül gyakran közvetítenek kulturális-, szociális- illetve 
sporteseményeket, például színház, opera, balett előadásokat (esetenként akár 
a New York-i Városi Operából is), valamint futballmeccseket is. 

A vállalat csaknem 3 évtizedes működése alatt elkezdett átállni papír alapú dokumentumkezelésről 
digitális dokumentumkezelésre. Napjainkra igen nagy mennyiségű dokumentum halmozódott fel a 
vállalati szervereken és háttértárakon, az információ meglehetősen szétszórtan helyezkedett el és a 
decentralizált szervezésnek köszönhetően a verziókezelés, az új anyagok, illetve változások 
kommunikálása is komoly problémát okoz a szervezeten belül. 

Ennek a problémának a megoldására született meg a mi projektünk, amelynek keretében 
kiváltképpen a vállalat tudásbázisára koncentráltunk, belső eljárások, útmutatások és szabályok 
hatékony tárolása és kommunikálására kellett megoldást találnunk. 

Projektet Diego Garrosa Cerratoval, egy Valladolidból érkező, szintén Erasmusos spanyol sráccal 
csináltam. 

A projektünk egy fejlesztői projekt első fázisait foglalta magában: 

 A jelenlegi helyzet vizsgálata 
 Az igények felmérése a keresendő megoldással kapcsolatban 
 Rendszerspecifikáció elkészítése 
 Megoldás keresése (piackutatás, megfelelő szoftver keresése) 

Az első körben a vállalat és a rendszereinek megismerése volt a feladatunk. Azt követően interjúkat 
kellett előkészítenünk a vállalat kulcsszereplőivel, felmérni a jelenlegi szituációt és a jövőbeli 
rendszerrel szemben támasztott igényeket. 

Végül 15 interjút keretében 10 vezetővel (nemzetközi részlegek vezetői – HR, Pénzügyi, ICT, stb.) 
egyeztettünk a felmerülő problémákról és a jövőbeli tervekről. 
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Ennek végeztével elkészítettünk egy analízis riportot, ami a projekttervet követő második mérföldkő 
volt. Az előző felmérésből és az azt követő egyeztetések alapján elkészítettük a rendszerspecifikációt, 
és azt követően jöhetett a megfelelő megoldás keresése a piacon. 

A projekt alatt a felgyülemlett tapasztalatokból egy szakdolgozatot is megírtunk, amit a belga 
diákokkal azonos módon meg kellett védenünk egy 21 tagú zsűri előtt. Végül annyira jól sikerült a 
védés, hogy a csoportunkban mi lettünk a legjobb prezentálók annak dacára, hogy amíg mi angol 
nyelven védtük meg a dolgozatunkat, a belga diákok anyanyelvükön tehették azt. 

A Kinepolis vezetők is meg voltak elégedve a teljesítményemmel, amit az általuk adott részletes 
értékelés illetve a végső „A” (5-ös) értékelés is hűen tükröz. 

Az egész projekt során mind a cégvezetők, mind a céges koordinátoraink rendkívül segítőkészek 
voltak, ahol és ahogyan csak tudták segítették a munkánkat, észrevételeikből és tanácsaikból 
rengeteget tanultunk. Mr Krist Deseyne, a KATHO nemzetközi iroda vezetője is folyamatosan igen 
segítőkész volt, és iskolai projekt koordinátorunkat, Mr Dirk Hostenst is rendszeresen informáltuk az 
előrehaladásunkról. 

Betekintést nyerhettünk egy komoly multinacionális cég működésébe is, valamint tapasztalatot 
szerezhettünk, hogy hogyan kell egy általunk nem ismert környezetben boldogulnunk. 

Külön kihívás volt a vállalati folyamatok elemzése és dokumentumok, riportok írása is, a piackutatás, 
szintén nagyon sokat tanultunk ezekből is, a sikeres prezentáció pedig már csak a hab volt a tortán. 

Számomra életem egyik legnagyobb kalandjával ért fel ez az év, mind a tanulmányi félév, mind a 
szakmai gyakorlat. Úgy érzem, szakmailag is és nyelvtudás szempontjából is sokat fejlődtem, a 
rengeteg élményre és tapasztalatra pedig egész életemben emlékezni fogok. 

Külön szeretnék köszönetet mondani Dudás Ferencné tanárnőnek, Dr Csink László, Dr. Molnár 
András, Dr. Vámossy Zoltán és Szabó Zsolt tanár úrnak az Óbudai Egyetem részéről, Mr Krist Deseyne, 
Ms Evy Vansieleghem és Ms Charlotte Moulin és Mr Dieter Bels-nek a KATHO részéről, valamint Mr 
Pascal Godderis-Coene, Mr  Johan Bouserie és Ms Martine Kestens-nek a Kinepolis Group NV 
részéről, akiknek a segítsége, támogatása nélkül ezeket az eredményeket nem érhettem volna el és 
ezekben az élményekben nem részesülhettem volna. 

Amennyiben kérdéseid lennének, keress meg bátran az urbingo@gmail.com email címen. 

Urbán András, 
2011. Kortrijk, Belgium 

Melléklet: hasznos linkek 

Kortrijk város honlapja http://www.kortrijk.be/ 
Vasút menetrend http://www.sncb.be 
Helyi buszvállalat http://www.delijn.be/index.htm 
KATHO International Office http://www.katho.be/page.aspx?smid=706 
K Pláza http://www.forumtv.com/k/SITE/ 
Uszoda honlapja http://www.kortrijk.be/adressen/zwembad-

mimosa 
Üzletekkel kapcsolatos hasznos oldal http://www.shop-in-kortrijk.be/nl/nieuws-
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kortrijk-winkelcentrum.aspx 
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Melléklet 

Erasmus beszámoló 

Kortrijk, Belgium, 2010/2011/1 félév 

Urbán András vagyok, az Óbudai Egyetem hallgatója. Az Erasmus program keretében 
2010.augusztus.27 – 2011. január 23-ig Belgiumban, Kortrijkban, a Katholieke Hogeschool Zuid-West-
Vlaanderen intézményben (röviden: KATHO) tanulhattam. Azt, hogy mennyire jó tapasztalatokat 
szereztem itt, bizonyítja az is, hogy ezen beszámoló írásakor is Belgiumban tartózkodom. 

Utazás, érkezés, fogadás 

2010. augusztus 27-én utaztam ki Belgiumba a Malév járatával. A brüsszeli nemzetközi reptérre 
érkeztem, ahonnan egy átszállással (Brüsszel-Midi állomáson), vonattal utaztam Kortrijkig. A 
vonatjegy Go Pass 1 diákkedvezménnyel 8,6 € volt. Az állomáson már várt koordinátorom, Krist 
Deseyne, aki autóval bemutatta nekem az intézményt. Az iskola igen nagy területen helyezkedik el, az 
egész telephely modern, jól felszerelt, mindegyik épület újépítésű, a termekben projektorok és egyéb 
multimédiás lehetőségek találhatóak. Ezután elvittek a szállásomra, kaptam várostérképet, illetve 
iskolai email címet és hozzáférést a tanulmányi rendszerhez. Koordinátorom mindvégig rendkívül 
nyitott, közlékeny és segítőkész volt. A hétvégét követően az első munkanapon bemutatkoztak a 
tanárok és az International Office munkatársai, beszéltek részletesebben az iskoláról. Szó volt arról, 
hogy milyen hivatalos ügyeket és hogyan kell elintéznünk a kintlétünkkel kapcsolatban, vagy akár 
olyasmiről is pl., mint a szelektív hulladékgyűjtés. 
A kiutazást megelőzően a szállásfoglaláskor 
lehetőség volt ágyneműt rendelni, ezt is ekkor 
kellett kifizetni (az ágynemű nekem már ott volt a 
szobámban érkezésemkor). Megmutatták a 
könyvtárat, illetve, hogy milyen 
szkennelési/nyomtatási/másolási lehetőségek 
állnak rendelkezésünkre. 

Az utazás kapcsán még annyit érdemes 
megjegyezni, hogy amennyiben valaki a Wizzair 
járatával utazik Brüsszelbe, az Brüsszel-Charleroi 
reptérre fog érkezni és onnan busszal lehet 
eljutni vagy Charleroi-Sud vasútállomásra (2.70 € a jegy ára, 10-15 perc a buszút), vagy Brüsszel-Midi 
vasútállomásra (13 € a jegy és az út is hosszabb). Előbbi esetben Charleroi-Sud állomásról 2 
átszállással (Brüsszel-Midi, Gent-Sint-Pieters) lehet eljutni Kortrijkba. 

A városról 

Kortrijk 74895 (egy 2009-es felmérés alapján) 
lakosú város, Flandria egyik meghatározó 
gazdasági központja, textilipara jelentős. Főképp 
a város központjában vannak látnivalók: 
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templomok, múzeumok (kiemelném a városi múzeumot – rendkívül modern és érdekes). A városban 
több uszoda és sportcentrum is található. Én előbbibe jártam, a Mimosa nevű uszodába, mivel közel 

volt a lakóhelyemhez. Az egyszeri jegy 2 € volt, 
de 10 €-ba került a 10 alkalmas bérlet (plusz az 
első alkalomkor a kártya, amire feltöltik a 
„pontokat”), díja 3 €. A legjobb közlekedési 
eszköz a bicikli - a helyiek is jobbára ezt 
használják -, a forgalmasabb utak mellett 
kiépített bicikliutak is haladnak. Biciklit bérelni 
az állomás mellett lehet, azonban ezzel 
kapcsolatban személyes tapasztalataim 
nincsenek. Busszal is el lehet jutni a legtöbb 
helyre, sajnos gyakran késik. Buszbérletet 
kaptunk az iskolától. 

Szórakozni a városközpontba jártunk – főképp a pubokat tudom ajánlani -, illetve az iskola mellett 
található három klub: Tribis, Bross, Chips. Gyakran rendeztek házibulikat is, főképp a „Terrace”, „Big 
Brother” házakban (leginkább ezek a diákszállások alkalmasak erre a célra). 

Szállás 

Az én szállásom a Beekstraat 43 szám alatt volt, 20-25 percnyi 
sétára a városközponttól és 20 percnyi sétára az iskolától. 220 €-ba 
került havonta, minden hónap 10-dikéig kellett elutalni/a postán 
befizetni az összeget. Az utcában járó busz (2-es) vonala kétszer is 
változott, így aztán néha elment az iskoláig, néha nem. A szállás 
közepes minőségű a többihez képest, négy másik erasmusos diákkal 
és nyolc belga diákkal laktam együtt, akikkel rendkívül jól jöttünk ki, 
összetartó csapat volt. Takarítani teljes mértékben nekünk kellett. A 
konyha közös, hűtőt, evőeszközt, tányérokat, mikróhullámú sütőt, 

gáztűzhelyt (szagelszívóval) és tv-t 
találhatsz. A szobám az első 
emeleten volt, meglehetősen 
kicsi, azonban az épületben 
található szobákhoz képest jobb állapotú volt. Ablaka az utcára 
nézett, mosdó (csak hideg vízzel), szekrény, ágy, íróasztal, szék és 
fűtőtest található benne, az internet kábelesen és wifin keresztül 
egyaránt elérhető. Letöltéssel azért óvatosan érdemes bánni, 
máskülönben a hónap végére belassítják. A fürdőszoba és a 
mellékhelység közös, minden emeleten található egy-egy. A 
szállástól nem messze szupermarket és templom is található, az 
utca végében a Nazar kebabos/pizzázó is gyakran látogatott hely. A 
szemetet szelektíven gyűjtik, és erre nagyon ügyelnek (külön az 

üveget, kartont, műanyagot és van egy kuka a maradéknak).  



8 
 

Programok, utazás, stb 

Az iskola rendkívül sok programot szervezett számunkra, kulturális programtól kezdve bulikig 
bezárólag. Vittek Brüsszelbe (5 €, az Európai Parlamentbe is ellátogattunk), Brugge-be (5 €), Lille-be 
(8 €), Párizsba, Amszterdamba (25 €) és Londonba (30 €). Egy napos kirándulások voltak, Lille-be 
vonattal mentünk, a többi helyre buszt bérelt az iskola. Brüsszelben, Brugge-ben és Lille-ben 
szervezett városnézés volt, a többi városban kaptunk egy térképet illetve egy útikalauzt a 
látnivalókról, ami alapján magunk szervezhettük meg a városnézést. 

Sok kirándulást szerveztünk magunk is, vonattal közlekedtünk az esetek többségében és a Go Pass 
10, tíz alkalmas jegyet használtuk, ez 50 € és 10 (szimpla! nem return!) utazásra lehet felhasználni, az 
átszállás nem számít kettőnek. 

Bulik tekintetében volt városi fesztivál, koncert, medence parti, és egyéb bulik heti rendszerességgel. 
Az EILC kurzust követően a városházán szerveztek nekünk fogadást ahol „bizonyítani” kellett a 
tanfolyam hasznosságát, elő kellett adni egy előre megbeszélt és begyakorolt jelenetet hollandul és 
el kellett énekelni egy dalt. Ezt követően a polgármester, valamint az International Office 
munkatársai köszöntöttek minket. A rendezvény végén ingyen jegyet kaptunk uszodába, koncertre, 
konditerembe és foci meccsre (választani lehetett közülük). 
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Mindennapi szükségletek, tanácsok 

Étkezési lehetőség az iskolában van, 2,70 centért lehet levest kapni, a főfogások 4 € körül vannak. 

Bevásárolni leginkább a Colruytba jártam, ami a vasútállomástól nem messze van a Lidl-el szemben. 
Itt megtalálhatsz mindenféle élelmiszert, háztartási felszereléseket és mind az árak, mind a választék 
széles skálán mozog. Gyakran van sok kóstoló, akár főtt étel is. Sokat jártunk még a GB Carrefour-ba 
és az Aldiba is. Az utcámban lévő Rivan szupermarket eléggé drága. A városközpontban van még a 
„K”, a pláza, ahol többnyire inkább csak drágább boltok vannak, leszámítva a HEMA-t, ahol ruhákat és 
pár háztartási felszereléseket lehet kapni elérhető áron. 

Mosoda is több van a városban, én főképp két helyre jártam, az árak változók, az egyik helyen 3€, a 
másikon 4€ egy adag mosása. Az időigénye programtól függ, én 40°C-on mostam és általában 40-50 
percet vett igénybe. Szárítógépek is találhatóak a mosodában, 50 centért 8-10 percig szárította a 
ruhákat. Számomra ez igen hasznos volt, mivel a szobámban nem volt annyi hely, hogy 
kiteregethessem a ruháimat. A mosodák általában mindennap reggel 6-tól este 10-ig vannak nyitva 
(vasárnap 8ig), automata pénzváltó van, állandó személyzet nincs, néha felbukkannak. 

 

Tanulmányi beszámoló 

Korábbi tanulmányaim 

2006-ban jelentkeztem az Óbudai Egyetem jogelődje, a Budapesti Műszaki Főiskola Neumann János 
Informatikai Karra. A szoftver szigorlat teljesítése után az Informatikai Automatizált Rendszerek 
szakirányt választottam. Kiutazásomkor csupán a Számítógép Architektúrák II. és Számítógép 
Architektúrák III. tárgyak hiányoztak az abszolutóriumomhoz. A 2010 tavaszi félévben jelentkeztem 
Erasmusra, az őszi félévet pályáztam meg, és projektmunkára jelentkeztem a Katholieke Hogeschool 
Zuid-West-Vlaanderen nevű intézménybe. 

Tárgyak 

A projektmunka mellett voltak kötelező és fakultatívan választható tárgyaim is. 

Focus on Europe 

A tárgy keretében hallhattunk pár érdekes előadást Belgiumról, majd ezt követően minden nemzet 
egy prezentáció keretében mutatkozott be a félév során. Az értékelés a prezentáció, illetve a félév 
során egyénileg elkészítendő dolgozat (hazánk és Belgium összehasonlítása egy választott 
szempontból (oktatás, politikai rendszer, stb)) alapján zajlott. 

Global Issues 

A tárgy keretében meghívott előadók ismertettek egy-egy globális témát (emberi jogok, fenntartható 
világ, ENSZ, Auschwitz, stb) és ajánlottak cikkeket, amelyeket utána csoportokban kellett 
megvitatnunk. Az értékeléskor a csoportos beszélgetésekre előkészített egyéni dolgozatokat, a 
csoportbeszélgetésről készített riportot és egy egyénileg elkészített választott témáról írt dolgozatot 
kellett benyújtani. 
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Business English 2 

Talán ezt a tárgyat éreztem a leghasznosabbnak. Igaz, én informatikus hallgató vagyok, de manapság 
már mindenkit elér az üzleti szakmai angol nyelv. A kurzus során igen sok témakörrel ismerkedtünk 
meg, a szókincsen felül a nyelvtanra és a kiejtésre is nagy hangsúlyt fektettek. Az üzleti témákon túl 
rendkívül sok hasznos, általános jellegű kifejezéssel is gyarapíthattuk angol tudásunkat. Az értékelés 
részben a folyamatosan kiadott házi feladatok és egy - választott szolgáltatást bemutató - 
prezentáció, részben pedig a félév végi vizsga alapján történt. 

Mindenkinek ajánlom ezt a kurzust. 

Projekt 

Érkezésem után nem sokkal egy (barátságos) elbeszélgetés és kérdőív 
keretében felmérték a tudásomat. Nem vizsga jelleggel, csupán eddigi 
tanulmányaimról, preferált témaköreimről kérdeztek. Előre jelezték, 
hogy megpróbálnak ennek megfelelő projektet adni, de (főképp, mivel 
az én szakirányomnak megfelelő téma nem nagyon volt) nem 
garantálhatják ezt. A beszélgetést követő pár nap múltán email-en 
értesítettek a projektem témájáról. Ezt követően bemutattak annak az 
oktatónak, aki koordinálta végül a projektemet. 

A projekt témája mobilprogramozás volt. A diákok számára kellett 
Android platformra készítenem egy órarend kezelő programot. Az 
alkalmazás fejlesztésekor Flash és ActionScript technológiákat kellett 
használnom, így az elején kaptam időt (1-1,5 hónapot) a témák 
elsajátítására. Ezt követően bemutattak az órarend adatbázist kezelő 
oktatóknak, kaptam hozzáférést az adatbázishoz. Ezt előbb 
elemeztem, majd elkezdtem fejleszteni az alkalmazást, amelyet végül sikeresen be is fejeztem. A 
kliens programot – mint már említettem - ActionScript nyelven írtam, a szerveren futó adatbázis 
MySQL 5.1-es adatbázis volt, a köztes kommunikáció – főképp mivel a szerveren Apache Tomcat 
szolgáltatás futott – JSP oldalakon keresztül történt. 

Amennyiben a projekt során problémám akadt, bátran fordultam az oktatókhoz, készséggel 
segítettek nekem, azonban az önálló munkát elvárták.  

A projekt végeztével prezentációt kellett tartanom a programról, bemutatnom a program kódot és 
részletesen ismertetnem a működését is. 

  



12 
 

Számomra életem egyik, ha nem a legnagyobb kalandjával ért fel ez a félév, olyannyira tetszett, hogy 
megpályáztam (és el is nyertem) a következő félévet is. Úgy érzem mind szakmailag, mind nyelvtudás 
szempontjából is sokat fejlődtem, a rengeteg élményre és tapasztalatra pedig egész életemben 
emlékezni fogok. 

Külön szeretnék köszönetet mondani Dudás Ferencné tanárnőnek, Dr Csink László, Dr. Molnár 
András, Dr. Vámossy Zoltán és Szabó Zsolt tanár úrnak, akinek a segítsége, támogatása nélkül ebben 
az élményben nem részesülhettem volna. 

Amennyiben kérdéseid lennének, keress csak meg bátran az urbingo@gmail.com email címen. 

Urbán András, 
2011. Kortrijk, Belgium 

Melléklet: hasznos linkek 

Kortrijk város honlapja http://www.kortrijk.be/ 
Vasút menetrend http://www.sncb.be 
Helyi buszvállalat http://www.delijn.be/index.htm 
KATHO International Office http://www.katho.be/page.aspx?smid=706 
K Pláza http://www.forumtv.com/k/SITE/ 
Uszoda honlapja http://www.kortrijk.be/adressen/zwembad-

mimosa 
Üzletekkel kapcsolatos hasznos oldal http://www.shop-in-kortrijk.be/nl/nieuws-

kortrijk-winkelcentrum.aspx 
 

 


